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      Protokół nr 14/2009 

z odbytej w dniu 1 grudnia 2009 roku o godz. 14
00 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie  

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 13 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

II. Podjęcie uchwał:  
1) w sprawie uchylenia uchwały Nr 21/XXXIV/09 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację zadań inwestycyjnych na 

zadanie pn. „ePrzyśpieszenie w powiecie lubaczowskim – likwidacja wykluczenia 

cyfrowego”, 

2) w sprawie zmiany uchwały Nr 61/XL/09 z dnia 10 września 2009 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr 10/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i gminy Cieszanów, 

3) w sprawie zmiany uchwały nr 71/XLII/09 z dnia 17.10.2009 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr 67/XLI/09 z dnia 29.09.2009 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 

61/XL/09 z dnia 10.09.2009 r. w sprawie zmian do uchwały nr 36/XXXVII/09 w 

sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów, 

4) w sprawie zmian do uchwały Nr 72/XLII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 

68/XLI/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 64/XL/09 w sprawie zmian do 

uchwały Nr 36/XXXVII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2009 r., 

5) w sprawie zmiany do uchwały Nr 85/XLIV/09 w sprawie wprowadzenia zmian do 

budżetu na 2009 r. z dnia 13 listopada 2009 r., 

6) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 r. 

III. Interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Wolne wnioski i informacje. 

V. Zakończenie obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XLV 

sesję Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych oraz zaproszonych gości. 

Kolejno Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż w obradach uczestniczy  

11 Radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  
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Pan Edward Batycki przedstawił zebranym uzasadnienie zwołania w trybie pilnym 

dzisiejszego posiedzenia Rady Miejskiej – odczytał art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie 

gminnym, który mówi, iż na wniosek Burmistrza lub ¼ składy Rady Przewodniczący Rady 

zobowiązany jest w ciągu siedmiu dni zwołać sesję Rady od dnia złożenia wniosku.   

W obradach udział bierze 12 radnych, o godz. 14
19

 na salę posiedzeń przybył radny 

Pan Stanisław Myśliwy.   

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie w wyniku, którego 

został on przyjęty jednomyślnie, głosami 12 „za”. 

 

Ad. II. Podjęcie uchwał.  
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

1) w sprawie uchylenia uchwały Nr 21/XXXIV/09 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację zadań inwestycyjnych na 

zadanie pn. „ePrzyśpieszenie w powiecie lubaczowskim – likwidacja wykluczenia 

cyfrowego”, - załącznik nr 3 do protokołu – uchwała nr 86/XLV/09.  
 

W obradach udział bierze 13 radnych, o godz. 14
23

 na salę posiedzeń przybył radny Pan 

Jan Łach.   

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymał 

pozytywną opinię. Pan Zdzisław Kasperski dodał, iż pozostałe projekty uchwał otrzymały 

także pozytywną opinię Komisji Budżetowej. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

2) w sprawie zmiany uchwały Nr 61/XL/09 z dnia 10 września 2009 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr 10/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Cieszanów, - załącznik nr 4 do protokołu – uchwała nr 

87/XLV/09. 

Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż projekt uchwały dotyczy zmiany 

zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego pn. „Rozwój infrastruktury 

sportowo - rekreacyjnej w Gminie Cieszanów”, która spowodowana jest wytykami, jakie 

otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego. Dodał, iż złożony wniosek na powyższą 

inwestycję przeszedł już preselekcję i obecnie osoby sprawdzające wniosek zausterkowały, iż 

kwota zabezpieczona na rok 2010 jest za mała, dlatego kwota na rok 2010 została zwiększona 

do 540 700 zł. 

Przewodniczący Pan Edward Batycki poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, 

iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 
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Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

3) w sprawie zmiany uchwały nr 71/XLII/09 z dnia 17.10.2009 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr 67/XLI/09 z dnia 29.09.2009 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 

61/XL/09 z dnia 10.09.2009 r. w sprawie zmian do uchwały nr 36/XXXVII/09 w 

sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów, - załącznik nr 5 do protokołu – uchwała nr 88/XLV/09 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który 

powiedział, iż powyższy projekt uchwały jest wynikiem przygotowań do złożenia wniosku 

pn. „Podniesienie poziomu bezpieczeństwa publicznego realizowanego przez jednostki straży 

pożarnych w gminie Cieszanów”. Kontynuując powiedział, iż odbyło się spotkanie prezesów 

straży pożarnych, na którym to została podjęta decyzja, iż wniosek będzie składany na OSP  

w Cieszanowie oraz OSP w Niemstowie, gdyż te dwie jednostki są w Krajowym Systemie 

Ratowniczo – Gaśniczym, co jest wysoko punktowane przy ocenie wniosku. Dodatkowo 

punktowana jest ilość wyjazdów straży pożarnych, a te dwie straże mają najwięcej wyjazdów. 

Dodał, iż na spotkaniu zapadła decyzja, iż wniosek będzie pisany na OSP Cieszanów i OSP 

Niemstów i sprzęt ochrony osobistej kupowany będzie na te dwie jednostki w takiej ilości, 

aby ten sprzęt podzielić po równo na pozostałe jednostki. Pan Zdzisław Zadworny 

powiedział, iż zaplanowane rozbudowy remiz w Nowym Lublińcu oraz w Nowym Siole będą 

realizowane ze środków własnych.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Stefan Chomyszym, który zwrócił uwagę na zapis  

§ 1 ust. 2 przedmiotowego projektu uchwały. Zapytał, czy nie należałoby przenieść środki 

finansowe z 2011 roku na 2010 rok, gdyż termin rozliczenia jest najprawdopodobniej do  

30 października 2010 roku.   

Następnie Pan Andrzej Szymanowski Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów poprosił  

o 10 minut przerwy na sprawdzenie ogłoszenia naboru wniosków, gdyż w ogłoszeniu są dwie 

daty.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki o godz. 14
42

 ogłosił 

10 minut przerwy. 

 

Po przerwie o godz. 14
48

 Pan Edward Batycki wznowił obrady Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny złożył wniosek, aby 

zmienić zapis § 1 ust. 2 w przedmiotowym projekcie uchwały, który będzie brzmiał 

następująco: 

„Limity wydatków na wieloletni program inwestycyjny pn. „Podniesienie poziomu 

bezpieczeństwa publicznego realizowanego przez jednostki straży pożarnych w gminie 

Cieszanów” przypadają na lata: 

           a) 2009 rok             -                14 640,00 zł,  

           b) 2010 rok             -           1 867 234,55 zł,   

           c) 2011 rok             -                10 000,00 zł”. 

 

Głos w temacie zabrał Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Zdzisław Kasperski, 

który powiedział, iż powyższe zmiany będą skutkować zmianami w projekcie uchwały 

budżetowej na rok 2010. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
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Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

4) w sprawie zmian do uchwały Nr 72/XLII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 

68/XLI/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 64/XL/09 w sprawie zmian do 

uchwały Nr 36/XXXVII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2009 r., - załącznik 

nr 6 do protokołu – uchwała nr 89/XLV/09. 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał kolejny projekt 

uchwały: 

 

5) w sprawie zmiany do uchwały Nr 85/XLIV/09 w sprawie wprowadzenia zmian do 

budżetu na 2009 r. z dnia 13 listopada 2009 r., - załącznik nr 7 do protokołu – 

uchwała nr 90/XLV/09. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział bierze 12 radnych, radny Pan Stefan 

Chomyszyn wyszedł z sali obrad. 

Projekt uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i otrzymał pozytywną opinię.   

Pan Edward Batycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, 

„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

6) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 r., - załącznik nr 8 do 

protokołu – uchwała nr 91/XLV/09 

 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych. Radny Pan Stefan Chomyszyn powrócił na 

obrady Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

Pan Zdzisław Zadworny przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu na 2009 rok. Zaznaczył, iż zapis § 1 ust. 1 lit. a) będzie zmieniony, nie co 

do wielkości kwoty tylko jeśli chodzi o nazwę dofinansowania.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Zdzisław Kasperski złożył 

formalny wniosek o skreślenie w powyższym projekcie uchwały kwoty w wysokości 176 tys. 

zł na wypłatę podatku akcyzowego. Zaznaczył, iż decyzja o wprowadzeniu do powyższego 

projektu uchwały środków na wypłatę podatku akcyzowego z budżetu gminy została 

przedstawiona radnym w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji Budżetowej, 

przedstawione także zostało pismo Wojewody Podkarpackiego o wstrzymaniu dotacji  

z budżetu państwa na ten cel. Zauważył, iż niektóre gminy sąsiednie otrzymały dotację. 

Dodał, iż termin wypłaty podatku akcyzowego minął w dniu 30 listopada br. i powyższe 

środki można zabezpieczyć w budżecie na kolejnej Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie, 

gdyż w miesiącu grudniu będzie jeszcze posiedzenie Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż jest to decyzja Rady Miejskiej w Cieszanowie 

i środki na wypłatę podatku akcyzowego dla rolników można zabezpieczyć w projekcie 

uchwały na kolejnej sesji Rady Miejskiej.  
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Przewodniczący Pan Edward Batycki przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż 

wniosek formalny przeszedł głosami „za” 13 radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 

0 radnych. 

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poddał 

projekt uchwały pod głosowanie z wykreśleniem środków na wypłatę podatku akcyzowego  

w wysokości 176 tys. zł i stwierdził, iż projekt uchwały przeszedł głosami „za” 13 radnych, 

„przeciw” 0 radnych,   

 

Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki odczytał 

zebranym dwa pisma złożone przez radnego Pana Wojciecha Broź skierowane do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie oraz do Burmistrza Miasta i Gminy 

Cieszanów.  Dodał, iż oba pisma nie można zakwalifikować jako interpelacje, gdyż pismo nie 

kieruje Pan Wojciech Broź jako radny tylko jako Prezes Ogniska Klubu Sportowego 

Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej „Gwiazda” w Cieszanowie.  

Radny Pan Wojciech Broź powiedział, iż nie jest to interpelacja.  

Oba pisma stanowią załącznik nr 9 i 10 do protokołu 

 

Ad. IV. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który poprosił o ponowne odczytanie kwot § 1 

ust. 2 w projekcie uchwały nr 3.   

Pani Anna Stanowska ponownie oczytała kwoty § 1 ust. 2: 

a) 2009 rok       14 640,00 zł 

b) 2010 rok   1 867 234,55 zł 

c) 2011 rok        10 000,00 zł 

 

Ad. V. Zakończenie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 15 
30

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 


